

SADRŽAJ

UVODNIK:	
70 godina života Anđelka Klobučara	87
ČLANCI:	
Miroslav Martinjak: Liturgijska glazba u prošlosti i sadašnjosti (XI. nastavak)	88
Antun Mrzlečki: Lutnja ili lauta (III. nastavak)	91
ORGANOLOGIJA:	
Snježana Miklaušić-Čeran: Dani orgulja u Istri 2001.	94
Terezija Babić: Blagoslovljene nove orgulje u crkvi Sv. Nikole Tavelića u Zagrebu	95
J. P.: Zastvirale nove orgulje	96
Marija Samardžija: Obnovljene vrijedne orgulje	96
Branko Puceković: Blagoslov i kolaudacija obnovljenih orgulja	96
Hvalimira Bledšnajder: Kolaudacija obnovljenih povijesnih orgulja	97
Niko Luburić: Svečana kolaudacija orgulja	98
OBLJETNICE:	
IKA: Večer zvorske glazbe u povodu 70. rođendana mo. Klobučara	99
IKA: 70. obljetnica Ćirilo-Methodova kora	99
IKA: 40. obljetnica Katehetskog instituta KBF-a u Zagrebu	100
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU "ALBE VIDAKOVIĆ" KBF-a.....	100
IZ GLAZBENOG ŽIVOTA BISKUPIJA.....	102
GLAZBENI DOGAĐAJI.....	112
IZ INOZEMSTVA.....	113
PRIKAZI.....	115
GLAZBENI PRILOG:	
Josip Vrhovski: <i>Fuga za orgulje</i>	

INHALT

LEITARTIKEL: Zum 70. Geburtstag von Anđelko Klobučar (87) - ARTIKEL: **Miroslav Martinjak**: Die liturgische Musik in der Vergangenheit und Gegenwart (11. Folge) (88) - **Antun Mrzlečki**: "Lutnja" oder "Lauta" (3. Folge) (91) - ORGANOLOGIE: **Snježana Miklaušić-Čeran**: Die Tage der Orgel in Istrien 2001 (94) - **Terezija Babić**: Sengung der neuen Orgel in der Kirche Sankt Nikola Tavelić in Zagreb (95) - **J. P.**: Die neue Orgel spielt wieder (96) - **Marija Samardžija**: Die Erneuerung der wertvollen Orgel (96) - **Branko Puceković**: Segnung und Collaudatio der restaurierten Orgel (96) - **Hvalimira Bledšnajder**: Collaudatio der restaurierten feschtlichen Orgel (97) - **Niko Luburić**: Feierliche Collaudatio der Orgel (98) - GEDENKTAGE: **IKA**: Abend der Chormusik zum 70. Geburtstag von Mo. Anđelko Klobučar (99) - **IKA**: 70 Jahre von Cyril-Methodius Chor (99) - **IKA**: 40 Jahre des Katechetischen Institutes der KThF in Zagreb (100) - AUS DER TÄTIGKEIT DES INSTITUTS FÜR DIE KIRCHENMUSIK "ALBE VIDAKOVIĆ" DER KATHOLISCHEN THEOLOGISCHEN FAKULTÄT (100) - AUS DEM MUSIKLEBEN DER BISTÜMER (102) - MUSIKALISCHE EREIGNISSE (112) - AUSLANDSNACHRICHTEN (113) - REZENSIONEN (115) - MUSIKALISCHES BEIBLATT: **Josip Vrhovski**: *Fuge für Orgel*.

CONTENTS

EDITORIAL: 70 years of life of Anđelko Klobučar (87) – ARTICLES: **Miroslav Martinjak**: Liturgical music in the past and present time (part 11) (88) - **Antun Mrzlečki**: Lute or lauta (part 3) (91) - ORGANOLOGY: **Snježana Miklaušić-Čeran**: Organ days in Istria 2001 (94) - **Terezija Babić**: Consecrated new organs in St. Nicholas Tavelic church in Zagreb (95) - **J. P.**: The sound of new organs (96) - **Marija Samardžija**: Valuable organs restored (96) - **Branko Puceković**: Blessing and collaudatio of restored organs (96) - **Hvalimira Bledšnajder**: Collaudatio of the restored historic organs (97) - **Niko Luburić**: Solemn collaudatio of organs (98) - ANNIVERSARIES: **IKA**: The Choir Music evening celebrating the 70th birthday of mo. Anđelko Klobučar (99) - **IKA**: 70 years of Ćiril-Method Choir (99) - **IKA**: 40 years of Catechist institute of CThF in Zagreb (100) - FROM THE ACTIVITY OF THE INSTITUTE FOR CHURCH MUSIC "ALBE VIDAKOVIĆ" OF THE CThF (100) - FROM THE MUSICAL LIFE OF DIOCESES (102) - MUSICAL EVENTS (112) - NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (113) - REVIEWS (115) - MUSICAL SUPPLEMENT: **Josip Vrhovski**: *Fugue for organs*.